
Besluitenlijst Commissie I 7 oktober 2021

Gemeente Nijkerk – Besluitenlijst vergadering raadscommissie II 7 oktober 2021

Aanvang 20.00 uur

Aanwezig: de voorzitter: J. van Putten; de commissiegriffier: S.A. van der Lugt; de leden: A.M. Boer 
(ChristenUnie-SGP), H.J. Bokkers (CDA), J.C. Doppenberg (VVD), F.G. Drie-Davelaar (CDA),  J. van 
Heugten (PRO21), R.A.W. van den Hoek-Horst (De Lokale Partij), A. Klompenhouwer (De Lokale Partij), 
J.J. Lok (ChristenUnie-SGP), B.H. Verbeek (PRO21), B. van der Woerd (VVD). Verder zijn aanwezig: 
wethouders N. Aboyaakoub-Akkouh (agendapunt 4), H. Dijksterhuis (agendapunt 3) met als (ambtelijke) 
ondersteuning: C. Daalders (agendapunt 3), R. Loman (agendapunt 4) en K. Willemsen (agendapunt 4). 

1. Opening en vaststelling van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Openstaande moties en toezeggingen
Er zijn geen mededelingen.

3. Verordening Bekostiging Leerlingenvervoer gemeente Nijkerk 2022
De commissieleden bespreken de ‘Verordening Bekostiging Leerlingenvervoer gemeente Nijkerk 2022’ 
en vragen tijdens de bespreking aandacht voor de volgende onderwerpen:

- Vervoer naar een tweede adres en de mogelijkheid voor maatwerk hierbij. 
- Goed contact met de scholen en duidelijke communicatie met ouders en verzorgers.
- Het afmeldsysteem die momenteel per aanbieder verschilt en of deze samengevoegd zouden 

kunnen worden. 
- Het jaarlijks contactmoment en of deze nodig is wanneer duidelijk is dat leerlingen meerjarig zijn 

aangewezen op leerlingenvervoer. 

Wethouder Dijksterhuis geeft een reactie namens het college. Tijdens de bespreking doet de wethouder 
de volgende toezeggingen:

Wethouder Dijksterhuis zegt toe te willen onderzoeken hoe maatwerk kan worden geleverd wanneer een 
gezin gebruik wil maken van een tweede adres, maar de eigen bijdrage niet kan betalen. Hierbij kan 
bijvoorbeeld gedacht worden aan het toepassen van de inkomensgrens van € 36.000,- in de 
beleidsregels.

Wethouder Dijksterhuis zegt toe bij de volgende kwartaalrapportage Transformatie Sociaal Domein 
inzichtelijk te maken hoe de transformatie voor het onderdeel leerlingenvervoer data gestuurd ingeregeld 
kan worden. Hierbij zal ook nader inzicht worden gegeven in de nulmeting.

Wethouder Dijksterhuis zegt toe in de volgende kwartaalrapportage Transformatie Sociaal Domein terug 
te komen op de wijze waarop binnen het Op Overeenstemming Gericht Overleg (OOGO) aandacht wordt 
besteed aan de transformatie van het leerlingenvervoer en de rol die de samenwerkingsverbanden daarin 
kunnen vervullen.

Wethouder Dijksterhuis zegt toe om te beoordelen of, in geval leerlingen meerjarig zijn aangewezen op 
leerlingenvervoer, de bestaande aanvraagprocedure verder kan worden vereenvoudigd zonder dat dit ten 
koste gaat van een jaarlijks contactmoment en de beoordeling of het vervoer nog steeds het meest 
passend is.   

Het onderwerp staat met debat geagendeerd voor de raadsvergadering van 14 oktober 2021, wat betreft 
de raadscommissie blijft dit zo.

4. Begraafplaatsen
De commissie bespreekt het beleidsdocument ‘Beleid gemeentelijke begraafplaatsen 2021-2026’ en de 
‘Verordening gemeentelijke begraafplaatsen.’ Er zijn twee insprekers bij de vergadering aanwezig. Dhr. 
Van der Mark vraagt aandacht voor de overlast van de werkzaamheden op de begraafplaats voor 
omwonenden. Dhr. Karelsen doet het verzoek om nog eens te kijken naar de termijnen van de 
grafrechten.  
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De raads- en commissieleden vragen het college goed op te trekken met de omwonenden, maar vragen 
ook de omwonenden om begrip. Ook bespreekt de commissie de verplichte bijdrage voor onderhoud van 
de algemene voorzieningen en vraagt aan het college maatwerk te leveren wanneer nabestaanden niet 
de financiële middelen beschikken het te kunnen betalen. 

Anderen onderwerpen die besproken worden:
- Het onderhoud van het historisch deel van de begraafplaats. 
- Het gedenkmonument, waarbij de commissieleden het college vragen naar de mogelijkheden 

voor digitaal monument.
- Uitbreiding van de begraafplaatsen, met daarbij ook de mogelijkheid voor een vierde algemene 

begraafplaats.
- Ook stelt de Raadscommissie nog een aantal technische vragen over onder andere de 

maatregelen tegen overlast en het schudden van een graf en bijzetten van een overledene.

Wethouder Aboyaakoub-Akkouh geeft een reactie namens het college en doet een tweetal toezeggingen:

Wethouder Aboyaakoub-Akkouh zegt toe de raad mee te nemen in de gevoelige uitvoeringskeuzes.

Wethouder Aboyaakoub-Akkouh zegt toe de technische vragen die nog liggen uiterlijk volgende week van 
antwoord te voorzien.

Het onderwerp staat met debat geagendeerd voor de raadsvergadering van 14 oktober 2021, wat betreft 
de raadscommissie blijft dit zo.

5. Regionale Samenwerking
Er zijn geen mededelingen.

6. Mededelingen van raad en college
Er zijn geen mededelingen.

7. Sluiting
De vergadering wordt om 23.25 uur gesloten.

Opgesteld te Nijkerk op 8 oktober 2021.

De commissiegriffier, De voorzitter,

S.A. van der Lugt J. van Putten


